
 
Schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders zoals bedoeld in artikel 42, 
eerste lid, van het Reglement van Orde voor de vergadering van de Raad der Gemeente 
Leeuwarden  
 

‘Groot gemak (of ongemak) poep in de afvalbak’ 
 

Datum: 15 november 2022 
 
Geachte College, 
 
Heeft het Bennerpark in Leeuwarden het hoogste aantal hondenpoepbakken per vierkante meter?  
Hoeveel hondenpoepbakken heeft een parkje van amper 40 bij 80 meter nodig? Veel, zo blijkt in het 
Bennerpark in de Vlietzone in Leeuwarden. Daar staan maar liefst zes bakken1. 
 
Zes afvalbakken op deze kleine postzegel  is in de ogen van de VVD wel wat overdreven. 
 

1. Is het college het met de VVD eens dat 6 bakken plaatsen zo dicht bij elkaar wel (te) veel van 
het goede is, terwijl in andere gedeelten van de Vlietzone maar een beperkt aantal bakken 
geplaatst staan? 

 
2. Heeft de gemeente ook een plaatsingsbeleid als het gaat om afvalbakken voor hondenpoep. 

Zo, nee is het college bereid er een op te stellen. Zo ja, wat zijn dan de criteria waar bakken 
geplaatst worden.  

 
In de gemeente Leeuwarden is het verplicht hondenpoep op te ruimen. De hondenbezitters zijn altijd 
verplicht om een zakje, schepje of ander opruimmiddel bij zich te hebben. De uitwerpselen kunnen 
daarna weggegooid worden in een afvalbak. Maar wat moet je als hondenbezitter doen als er geen 
afvalbak in de buurt te bekennen is?  
 

3. Kunnen inwoners een verzoek indienen bij de gemeente voor het bijplaatsen van een 
afvalbak voor hondenpoep op het moment dat in de buurt nog geen afvalbak is? Zo nee, 
waarom niet. Zo ja, op welke wijze kunnen inwoners dit aangeven en op basis van welke 
criteria besluit de gemeente tot bijplaatsing van een afvalbak. 

 
De VVD Leeuwarden krijgt daarnaast regelmatig signalen over volle afvalbakken. Wat leidt tot “groot 
gemak kak naast de afvalbak”. 
 

4. Is het college het ermee eens, dat voldoende afvalbakken helpt om overlast vanwege 
hondenpoep tegen te gaan? Zo nee, waarom niet? 

 
5. Is het college het met de VVD eens dat het proactief ledigend van volle afvalbakken kan 

leiden tot minder “shit” in de wijken. En zo ja, hoe vaak per week leegt de gemeente een 
afvalbak. 

 

 
1 https://www.lc.nl/friesland/leeuwarden/Mini-parkje-in-Leeuwarden-heeft-maar-liefst-zes-
hondenpoepbakken-28051446.html 



6. Op welke wijze monitort het college het gebruik van de geplaatste afvalbakken. 
 
Hondenpoep is een grote bron van irritatie voor vele bewoners in onze gemeente.   
 

7. Hoeveel klachten krijgt de gemeente jaarlijks binnen over hondenpoep/overlast? Is de 
hoeveelheid klachten in de periode 2020-2022 afgenomen of toegenomen? Welke actie 
onderneemt de gemeente wanneer bewoners klagen over hondenpoep/overlast? 
 

8. Is het college bereid om de inspanning tegen overlast door hondenpoep/overlast op korte 
termijn te vergroten? Zo ja, welke maatregelen wil het college nemen? Zo nee, waarom niet? 
 

9. Is het college daarnaast bereid om, naar het voorbeeld van andere gemeenten, te 
onderzoeken of het mogelijk is prullenbakken te plaatsen met een dispenser met poepzakjes 
om hondeigenaren te faciliteren in het verwijderen van de uitwerpselen van hun hond en 
daarmee de overlast terug te dringen? 

 
Wij verwachten dat u de vragen op zo kort mogelijk termijn en binnen de daarvoor staande 
termijnen beantwoord.  
 
Namens de VVD Fractie,   
Met vriendelijk groet,   
 
Marcel Visser  
Fractievoorzitter  
Marcel.visser@leeuwarden.nl  
06-30050787 
 




